

簡易步驟 Easy Steps

- 1 嵌入攪拌配件到牛奶壺，注入牛奶，並把蓋子蓋上。
Insert the frothing whisk, pour milk and cover with the lid.



- 2 按操作鍵選擇所需要的打奶泡模式。
Press the operating key to select the desired mode.

- 3 濃厚綿密的奶泡隨即完成。
Perfectly frothed milk will be ready in seconds.



產品詳情 Product features

功率 Power consumption	600 瓦 / W
電壓 Volt / Hz	230 V / 50 Hz
最高容量 Maximum capacity	打奶泡 / Froth milk : 200 毫升/ ml 熱牛奶 / Heat milk : 250 毫升/ ml
顏色 Colour	黑色 / Black
產品尺寸 Product dimensions	16.8 (長/L) x 12.6 (闊/W) x 18.8 (高/H) cm
包裝尺寸 Packing dimensions	14.7 (長/L) x 14.7 (闊/W) x 21.5 (高/H) cm
淨重 Net weight	0.8 公斤 / kg
配件 Accessories	鑷齒狀攪拌配件 / Frothing whisk x 1 圓形狀攪拌配件 / Heating whisk x 1

SCOTT

地址 Address:

香港九龍觀塘道388號創紀之城1期第1座32樓10-18單位
Unit 10-18, 32/F, Tower 1, Millennium City 1,
388 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong.

客戶服務熱線 Customer Service Hotline:
(852) 3652 7699

電子郵箱 E-mail: enquiry@scott-gear.hk

網址 Website: www.scott-gear.hk



SCOTT MILKISSIMO

4 IN 1

電動冷熱奶泡機 Hot & Cold Milk Frother



綿密奶泡 • 瞬間即享

Create rich and delicate froth instantly!

SCOTT 4 IN 1 電動冷熱奶泡機

Hot & Cold Milk Frother

SCOTT 4合1電動冷熱奶泡機獨有專利奶泡技術，輕鬆一按瞬間製作出擁有專業水準的熱奶泡，凍奶泡及加熱牛奶，隨心調配多種飲品，包括卡布奇諾、拿鐵、熱朱古力等，滿足你的不同口味，絕對是SCOTT Slimissimo 全自動咖啡機的最佳伙伴。

SCOTT Milkissimo 4-in-1 Hot & Cold Milk Frother is the no-mess way to create professional quality frothed or steamed milk at the push of a button. The patented frothing technology makes luscious creamy hot or cold milk froth for cappuccino or iced drinks, heats milk for café latte, hot chocolate and other hot drinks. In just a flash, you will have the rich but velvety-soft froth. It is the perfect addition to SCOTT Slimissimo coffee machine.

型號 Model: 20300



不含雙酚A有害物質，
令您安心使用。

BPA free for safe use.



4合1功能 Four functions

可製作熱奶泡、凍奶泡、熱鮮奶及即溶熱飲。輕鬆沖調卡布奇諾，拿鐵及熱朱古力。

Hot milk froth, cold milk froth, hot milk and hot beverages. Perfect for cappuccino, café latte and hot chocolate.



單鍵操作 One key operation

只需簡單按鍵（一次/兩次/三次），隨即打發熱奶泡、凍奶泡及進行牛奶加熱。

Simply press the key once, twice or three times to select hot milk froth, cold milk froth or hot milk.



特大容量 Large capacity

凍奶泡/熱奶泡最大容量200毫升，熱牛奶250毫升，足夠製作兩杯標準咖啡飲品。

Maximum 200ml for milk frothing and 250ml for milk heating, large enough to create frothy milk for two standard coffees.



自動斷電 Auto shut off

當奶泡機溫度過熱或牛奶壺不在底座時會自動切斷電源，雙重安全裝置設計，令您安心使用。

Dual auto shut off for safe operation when temperature is reached or when milk jug is removed from base.



可替換攪拌配件X 2 Two interchangeable whisks

鋸齒狀攪拌配件製作冷熱奶泡。圓形狀攪拌配件製作熱牛奶及即溶熱飲。

Frothing whisk to create hot and cold foam. Heating whisk to create hot milk and hot beverages.



專利打奶泡技術 Patented frothing technology

獨特奶泡技術能夠將空氣迅速拌進牛奶，製作出質地輕盈、綿密細膩的奶泡。

The whisk creates a perfect frothing action, gently but quickly whipping air into the milk while heating up.



配件收納 Accessory storage

利用磁力把攪拌配件輕鬆收納於底座下，無需擔心配件遺失。

The whisk can be stored easily underneath the power base, clipping into place using magnets.



容易清洗 Easy cleaning

攪拌配件及不黏塗層牛奶壺可獨立拆卸，取出即可清洗。

The removable whisk and non-stick coating milk jug are easy-to-clean.